
Ügyszám: 23-20/2008.

JEGYZŐKÖNYV

Készült: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2008. május 20-án 16,00 órakor 
tartott testületi üléséről.

Jelen vannak: Simonné Vitányi Mónika polgármester
Fábián Gusztáv alpolgármester
Mátraházi Zsuzsanna képviselő
Raffay Béla képviselő

Összesen:        4 testületi tag

Tanácskozási joggal valamennyi napirendnél jelen van:
Dr. Verbovszki Valéria körjegyző

Valamennyi napirendnél jelen van: 
Kolláth Zsuzsanna jegyzőkönyvvezető

Az 1. napirendnél tanácskozási joggal jelen van: 
Bárány Gyula igazgatási ügyintéző 

A 3. napirendnél tanácskozási joggal jelen van: 
Bögös Rita családgondozó

Lakosság részéről: 
4 fő

Napirend megállapítása

Simonné Vitányi Mónika 

Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 tagja közül 4 fő jelen van, 
az  ülés  határozatképes,  azt  megnyitja.  Kéri,  hogy a  kiküldött  napirenden  5.  és  4.  helyen 
szereplő napirendi pontok az 1. és 2. helyre kerüljenek. 
Szavazásra teszi fel, hogy a kiküldött napirenden 5. és 4. helyen szereplő napirendi pontokat 
az 1. és 2. helyen, zárt ülés keretében tárgyalják. 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
elfogadja, hogy a kiküldött napirenden 5. és 4. helyen szereplő napirendi pontokat az 1. és 2. 
helyen, zárt ülés keretében tárgyalják
Szavazásra teszi fel a napirendet a módosításokkal együtt. 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
a napirendet a módosításokkal együtt elfogadja, és meghozza alábbi határozatát: 



48/2008.(V.20.) Kth. sz. határozat

Salföld Község Önkormányzata  Képviselő-testülete  2008. 
május 20-i testületi ülésének napirendjét az alábbiak szerint 
határozza meg: 

1. Szociális ügy (zárt ülés) 
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
2. Intézményvezetői pályázatok véleményezése (zárt ülés)
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
3. Beszámoló a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat és 
az  önkormányzat  gyermekjóléti  és  gyermekvédelmi 
feladatainak éves értékeléséről
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
4. Regionális vízmű-társaságok részvényhányadának térítés 
nélküli önkormányzati tulajdonba adása
    Eladó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
5. Takarékossági javaslatok, ötletek
     Előadó: Mátraházi Zsuzsanna képviselő
6. Interpellációk, képviselői kérdések, bejelentések

Napirend

Az 1. és 2. napirend külön jegyzőkönyv anyagát képezi

3.  Beszámoló  a  Családsegítő  és  Gyermekjóléti  Szolgálat  és  az  önkormányzat 
gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak éves értékeléséről
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Simonné Vitányi Mónika

Az ezzel kapcsolatos anyagot mindenki megkapta. Van kérdés? 

Fábián Gusztáv

Őt a  tapolcai  rendőrség  által  írt  jelentésben szereplő  1 gazdasági  bűncselekmény érdekli. 
Nyilván nevet nem tudhatnak majd meg, de mégis furcsa, hogy Salföldön valaki gazdasági 
bűncselekményt követett el.

Simonné Vitányi Mónika

A következő testületi ülésre meghívták a Tapolcai Rendőrkapitányság egyik munkatársát, aki 
biztos bővebb felvilágosítást  tud adni ezzel  kapcsolatban.  Őt az érdekelné inkább, hogy a 
Vöröskereszt az idei évben is szervez-e táborozást?

Bögös Rita
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Két tábort szeretnének idén rendezni. A pályázatokat már benyújtották, de még nincs döntés 
ezzel kapcsolatban. 

Simonné Vitányi Mónika

Ismerteti  a  határozati  javaslatot:  Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a 
Magyar  Vöröskereszt  Családsegítő  és  Gyermekjóléti  Szolgálatának  2007.  évben  Salföld 
községben  végzett  munkájáról,  és  az  önkormányzat  gyermekjóléti  és  gyermekvédelmi 
feladatainak éves értékeléséről szóló beszámolót elfogadja. A képviselő-testület megköszöni 
Bögös  Rita  családgondozó  lelkiismeretes  munkáját.   A  képviselő-testület  utasítja  a 
polgármestert,  hogy a  határozatot  a  Magyar  Vöröskereszt  Családsegítő  és  Gyermekjóléti 
Szolgálatnak küldje meg. Felelős: polgármester Határidő: azonnal

Szavazásra teszi fel az ismertetett határozati javaslatot.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az ismertetett határozati javaslatot elfogadja, és meghozza alábbi határozatát: 

51/2008.(V.20.) Kth. sz. határozat

Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a 
Magyar  Vöröskereszt  Családsegítő  és  Gyermekjóléti 
Szolgálatának  2007.  évben  Salföld  községben  végzett 
munkájáról,  és  az  önkormányzat  gyermekjóléti  és 
gyermekvédelmi  feladatainak  éves  értékeléséről  szóló 
beszámolót elfogadja.

A  képviselő-testület  megköszöni  Bögös  Rita 
családgondozó lelkiismeretes munkáját.  

A  képviselő-testület  utasítja  a  polgármestert,  hogy  a 
határozatot  a  Magyar  Vöröskereszt  Családsegítő  és 
Gyermekjóléti Szolgálatnak küldje meg.

Felelős: polgármester
                                        Határidő: azonnal

4.  Regionális  vízmű-társaságok  részvényhányadának  térítés  nélküli  önkormányzati 
tulajdonba adása
    Eladó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Simonné Vitányi Mónika

Az előző ülésen ez a dolog már napirenden volt, akkor megkérték a jegyző asszonyt, hogy 
nézzen utána, mert valami az egyik ponttal nem stimmelt.

Dr. Verbovszki Valéria

Az előző ülésen az történt, hogy szerették volna módosítani a testület által korábban, ezzel az 
üggyel kapcsolatban már meghozott határozatot,  de nem erre van szükség. Egy teljesen új 
határozatot kell hozni. Többször próbálták felvenni a kapcsolatot Tóth Gábor ügyintézővel, de 
sajnos nem sikerült. Arra a következtetésre jutottak végül is, hogy azt a határozati javaslatot 
kell elfogadni, amit Esztergom városa megküldött nekik. 
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Mátraházi Zsuzsanna

Mennyire sürgős ez a kérdés, mert a határozati javaslatban valami egészen zavaros dolog volt, 
hogy a testületnek valamilyen anyagi felelősséget kellene vállalnia, vagy ilyesmi. 

Simonné Vitányi Mónika

Úgyis jelentkeztek volna, ha olyan sürgős nekik, ezért azt javasolja, hogy ezt a pontot vegyék 
le a napirendről. 

5. Takarékossági javaslatok, ötletek
     Előadó: Mátraházi Zsuzsanna képviselő
 
Mátraházi Zsuzsanna

Meglehetősen aggasztja az a dolog, hogy mínuszban van a költségvetés. Arra gondolt, hogy 
ha közösen elgondolkoznának ezen,  akkor meg tudnának spórolni  egy csomó pénzt.  Nem 
tudja,  hogy  képviselő-társai  gondolkoztak-e  a  dolgon.  Elsőként  arra  szeretné  felhívni  a 
figyelmet,  hogy  főleg  a  nyári  időszakban,  a  kelleténél  fél  órával  előbb  bekapcsol  a 
közvilágítás. Az E.ON-nal biztosan lehetne egyeztetni, és ezekből a költségekből is lefaragni. 

Simonné Vitányi Mónika

A közvilágítással kapcsolatban annyit tud elmondani, hogy már a Kistérségnél is téma. Sok 
polgármester felvetette, hogy főleg télen, sokkal előbb bekapcsolnak a lámpák, mint kellene. 
Az  E.ON  ígérte,  hogy  megpróbálnak  átállni,  de  egyelőre  még  nem  történt  semmilyen 
intézkedés. 

Mátraházi Zsuzsanna

Látja, hogy az ötletekkel nem tolong senki. Van?

Fábián Gusztáv

Egyfolytában spórolnak.  Tavaly azzal  kezdték,  hogy új  körjegyzőséget  alakítottak,  amivel 
jelentős költséget takarítottak meg. Igyekszenek a motorosfűrészeknél a benzinnel, amennyire 
lehet, spórolni. 

Simonné Vitányi Mónika

Azért alkalmaznak közhasznú és közcélú munkásokat, azért van mozgó könyvtáruk, mert az 
ezzel járó költségek nagy részét az állam fizeti.

Mátraházi Zsuzsanna

Mozgókönyvtáruk tulajdonképpen nincs. 
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Simonné Vitányi Mónika

Ezt úgy hívják, hogy mozgókönyvtár.

Mátraházi Zsuzsanna

Nem ezt hívják úgy. 

Simonné Vitányi Mónika

De igen, azért, mert úgy küldik a könyveket.

Fábián Gusztáv

A levelezési költségen is spórolnak már úgy évek óta, hogy a helybelieknek saját kezűleg 
viszik ki a leveleket. Minden közeseményt próbálnak az alapítvánnyal közösen megoldani. A 
Salföld Élni Akar alapítvány folyamatosan támogatja őket.

Mátraházi Zsuzsanna

A község két iskolafenntartási társulásban van benne. Nem biztos, hogy ez teljesen jó, mert 
Révfülöpre nem jár senki. 

Simonné Vitányi Mónika

Ezzel  nem tudnak  mit  kezdeni,  mivel  szabad  iskolaválasztás  van,  a  szülők  oda  viszik  a 
gyerekeiket, ahova akarják. Csak Révfülöppel vannak társulásban, de ez plusz költségekkel 
nem  jár,  oda  nem  kell  fizetniük.  A  badacsonytomaji  iskolával  egyébként  nincsenek  is 
társulásban, de a fejkvótát ide fizetik, mivel ide járnak a salföldi gyerekek. 

Mátraházi Zsuzsanna

A maguk házatáján is szétnézett, és arra a megállapításra jutott, hogy nagyon sokba kerülnek 
a falunak. Feltételezi,  hogy senki nem megélhetési  képviselőként  pályázott  erre a posztra, 
hanem a falu érdekében szeretne tenni. 

Fábián Gusztáv

A tiszteletdíjukkal a magyar állam nagyon jól jár, mivel tb- és nyugdíjjárulék köteles, tehát ez 
az összeg visszakerül az államhoz.

Mátraházi Zsuzsanna

A tiszteletdíjuk  tulajdonképpen azt  szolgálja,  hogy a  munkából  kiesett  időszakot  fedezze, 
hogy a költségeket, amelyek a képviselői munkával járnak, fedezze. Ez a tiszteletdíj nagyon 
sok ahhoz,  mert  járulékokkal  együtt  éves  szinten  3.205.000 Ft  az,  amit  kivesznek  a  falu 
zsebéből. Ugyanakkor átutalás a számlájukra éves szinten és átlagosan 1.573.800 Ft. Azt nem 
mondja, hogy teljesen térítés nélkül vállalják a képviselők a munkájukat, ahogy arra már volt 
példa  a  faluban,  és  akkor  bizony  nem volt  mínuszban  a  költségvetés.  Számla  ellenében 
azonban nagyon sok dolog lenne elszámolható.  Gondol pl. a kiküldetési  pénzre. Szó lehet 
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még  arról,  hogy  a  munkából  kiesett  időt,  a  mobilfeltöltést,  az  internet  használatot, 
postaköltséget  fedezzék,  sőt  egyes  események  alkalmával  még  a  fodrászköltség  is 
elszámolható.  A jegyző asszony azonban ezeket  jobban tudja.  Mindenki számla  ellenében 
hozzájuthatna ahhoz a pénzhez, amit tulajdonképpen megkap nettóban, a falunak pedig 1,6 M 
Ft-ot lehetne megspórolni. Kéri a jegyző asszonyt, hogy mondja el, hogy ezek a módozatok 
hogyan  oldhatók  meg.  A  TÖOSZ  mind  többet  foglalkozik  ezzel  az  üggyel,  hogy  a 
tiszteletdíjakkal ne terheljék a pici települések költségvetését. Megfontolandónak tartja ezt a 
dolgot, senkinek a zsebében nem akar turkálni, de úgy gondolja, hogy nagyon sokat vesznek 
ki a falu zsebéből. 

Raffay Béla

Úgy gondolja,  hogy a falunak annak a sokszorosát  szerezte  a munkájával,  mint  amennyit 
tiszteletdíjként felvett. Ha ezek után nem lesz tiszteletdíj, de bead mondjuk egy 50.000 Ft-os 
számlát, akkor az spórolás?

Mátraházi Zsuzsanna

Ahhoz mindenképpen ragaszkodni kellene,  hogy csak az eddig nettóban átutalt  tiszteletdíj 
erejéig lehessen elszámolni számla ellenében a költségeket. 

Dr. Verbovszki Valéria

Erre nem tud azonnal válaszolni, fel kellett volna arra készülni, hogy el tudja mondani, milyen 
tételek számolhatók el,  és milyenek nem. Szerinte az igényekhez kell  mérni.  Leginkább a 
polgármester  asszony  munkájára  lát  rá,  és  úgy  gondolja,  hogy sokkal  többet  használja  a 
gépkocsiját a köz érdekében, mint amennyi a tiszteletdíja. Ugyanezt mondhatja el a többiekről 
is. Ahogy a képviselő úr is mondta, vannak olyan eszmei értékek, amiket pénzzel nem lehet 
lemérni.  Ha  a  polgármester  asszonynak  el  kellene  számolni  a  benzinköltségét,  az  sokkal 
többre rúgna a tiszteletdíjánál. 

Simonné Vitányi Mónika

Annak idején, amikor 2002-ben megválasztották, két évig nem vette fel a tiszteletdíját. Aztán 
átgondolta, hogy mindenki felveszi a tiszteletdíját, csak ő nem, és úgy gondolta, hogy sokkal 
többet  dolgozik  annál,  hogy ingyen  tegye,  ezért  úgy döntött,  hogy mégis  felveszi.  Bárki 
dönthet  úgy,  hogy nem veszi  fel  a  tiszteltdíját,  akár  most  is  meghozhatja  ezt  a  döntést  a 
képviselőasszony. Ezt a döntést megértik és tiszteletben tartják, ha úgy gondolja, hogy így tud 
a faluért tenni. 

Fábián Gusztáv

A tiszteletdíj úgy van, hogy az ember indul egy választási kampányban, ha ott a választók 
előtt azt mondja, hogy úgy fog dolgozni, ha megválasztják, hogy nem vesz fel tiszteletdíjat, 
akkor az egy tiszta játék, ha erről nem beszél, akkor a tiszteletdíjára nyilván számít. A maga 
részéről  nem szeretne  lemondani  a  tiszteletdíjról.  Véleménye  szerint  megdolgozik  ezért  a 
pénzért, még ha úgy is tűnhet néha, hogy nem csinál semmit. Ez is benne van a helyi politikai 
életben,  hogy  úgy  tűnik,  hogy  hó  elején  felmarkolják  a  pénzt,  aztán  nem  foglalkoznak 
semmivel.  Bárcsak  könnyedén  lemondhatna  a  tiszteletdíjáról,  sajnos  nincs  abban  a 
helyzetben,  de  az  a  kifejezés,  hogy kiveszi  a  falu  zsebéből  a  pénzt,  ami  úgy érzi,  hogy 
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lopással egyenértékű, túlzás, hiszen a költségvetésbe minden évben tervezik. Mindenki maga 
döntse  el,  hogy  szüksége  van-e  a  tiszteletdíjra.  Azt  pedig  majd  a  választók  döntik  el  a 
következő választáskor, hogy megdolgozott-e a tiszteletdíjért  vagy sem. Mondhatják majd, 
hogy erre az emberre nem szavaznak, mert nem dolgozott meg a pénzéért. Mindig is híve volt 
a tiszteletdíjnak. Itt van a polgármester asszony is, aki rengeteget dolgozik a faluért, és azzal a 
tiszteletdíjjal nincs megfizetve, hiszen annyit dolgozik, hogy az akár főállásnak is beillene. 

Simonné Vitányi Mónika

Megadja a szót Kulcsár Zsuzsannának.

Kulcsár Zsuzsanna

Úgy érzékelte,  hogy a képviselő-asszony nem arról  beszélt,  hogy mindenki  mondjon le  a 
tiszteletdíjáról, hanem arról, hogy a tiszteletdíjat valamilyen számla ellenében vegyék fel. Ezt 
csak azért nem érti, mert lehet, hogy a falunak sokkal kevesebbe kerülne, de az egyéneknek, 
ugyanúgy kellene fizetni a járulékokat. 

Mátraházi Zsuzsanna

Ha tiszteletdíjat  vesznek fel,  akkor ahhoz még járulékok jönnek hozzá,  ami kb. 150%-a a 
teljes tiszteletdíjnak. Utána természetesen még az egyén is fizet érte. Mivel a tiszteletdíj úgyis 
azt  a  célt  szolgálja,  hogy  a  képviselői  munkájukat  támogassák  általa  akár  úgy,  hogy 
közlekednek,  akár  úgy,  hogy telefonálnak,  és  ennek költségeit  számla  ellenében  kifizetik, 
akkor azok után nem kell járulékot fizetni, mert ez költségtérítés. 

Fábián Gusztáv

Hogyan számolja azt el, hogy mondjuk két napig nem dolgozott vagy felsöpörte a főutcát? 
Lehetetlen  megállapítani,  hogy  mibe  kerül  az  emberi  élet  és  a  munka  itt  a  faluban. 
Képviselőtársa sem tudja megmondani, hogy mennyibe kerül az, ha elmegy egy tanácskozásra 
vagy magánemberként lobbizik a falunak, mert nem lehet. 

Simonné Vitányi Mónika

A képviselő asszony egész hónapban nincs itt. Havonta egyszer lejön, és így próbálja lemérni 
azt,  hogy mennyit  tesznek a faluért  azok a képviselőtársai,  akik itt  élnek. Mert ez feléjük 
teljesen így jött le. 

Mátraházi Zsuzsanna

Nem, szó sincs arról, hogy nem dolgoznának. Arról van szó, hogy többet költenek, mint a 
tiszteletdíj.  Akkor,  ha a  tiszteletdíj  nettóját  elszámolhatná  az alpolgármester  úr  úgy,  hogy 
telefonra költ, kocsiját használja, vonaton, buszon utazik, a számlákat benyújtva max. 32.000 
Ft-ig elszámolhatja. 

Fábián Gusztáv

Miért pont 32.000 Ft-ot, ha mondjuk 55.000 Ft-ot költ egy hónapban a faluért? 
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Mátraházi Zsuzsanna

Most sem tudja elszámolni a 32.000 Ft feletti összeget, nem?

Fábián Gusztáv

Megfontolta a javaslatot, jelen pillanatban nem tud lemondani a tiszteletdíjról. 

Simonné Vitányi Mónika

Megadja a szót Mozsgai Anikónak.

Mozsgai Anikó

Ilyen  alapon  nem  kellene  felülvizsgálni  a  szociális  támogatásokat  is?  Állandó  lakos 
gyerektámogatásként felvehet tanulói támogatást és egyéb támogatást? Meg kellene vizsgálni, 
hogy  az  életvitelszerűen  itt  élőknek  jár-e  a  támogatás,  vagy  az  állandó  lakosként 
bejelentetteknek, de nem életvitelszerűen itt élőknek.

Simonné Vitányi Mónika

Kéri a képviselő asszonyt, hogy a következő ülésre döntse el, hogy le szeretne-e mondani a 
tiszteletdíjáról, vagy sem. 

Mátraházi Zsuzsanna

Szeretne előbb arra a kérdésre választ kapni, hogy milyen dolgok számolhatók el költségként. 
Szeretne jogilag tisztán látni. Amint erről tájékozódik és tisztán lát, akkor dönteni is tud. 

Raffay Béla

Amikor majd az országgyűlési képviselők lemondanak a tiszteletdíjukról, ő is le fog mondani. 

Mátraházi Zsuzsanna

Nem kellene mindig a fent lévőket majmolni, inkább példát kell adni. Nem biztos, hogy azt 
jónak tartják, ami fent történik. 

6. Interpellációk, képviselői kérdések, bejelentések

Simonné Vitányi Mónika

Megadja a szót Kulcsár Zsuzsannának.

Kulcsár Zsuzsanna

Már  többször  beszéltek  arról,  hogy  a  bolt  elé  kellene  egy fekvőrendőr,  ami  lelassítja  az 
autókat. Az első kérdés az, hogy kié egyáltalán az út?

Simonné Vitányi Mónika
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A Közútkezelő Kht-é. Az a baj, hogy annak idején táblát szerettek volna kitenni, de az nem 
sikerült.  A  fekvőrendőrrel  kapcsolatban  megoszlanak  a  vélemények.  Egyesek  szeretnék, 
mások nem. 
Megadja a szót Petrovics Lászlónak.

Petrovics László

Két éve úgy oldották meg, hogy keresztül tettek egy pallót,  és még a busz is megállt.  Át 
lehetett rajta hajtani simán, de megálltak, mert nem tudták, hogy mi az. 

Kulcsár Zsuzsanna

Arra vigyázni kell,  hogy ne legyen belőle baleset. Megkérdezte, hogy mennyibe kerülne a 
dolog, és azt a választ kapta, hogy 40-50 ezer forintba. 

Simonné Vitányi Mónika

Felveszi a kapcsolatot a Közútkezelő Kht-val, és megbeszélik, hogy lehetséges-e. 
Este 8 után jöttek hozzá kérni a Faluház kulcsát, nem adták oda. Kérése ezzel kapcsolatban 
az, hogy este nyolc után ne menjenek hozzá gyerekek a kulcsot kérni. 

Mátraházi Zsuzsanna

Ezek az ő gyerekei voltak, és egyébként 6 óra volt. Kérdése, hogy minek van a Faluház, ha 
nem lehet pingpongozni? 

Simonné Vitányi Mónika

Este nyolc után volt, mert ő már lefeküdt. Utána átmentek Kovács Istvánnéhoz este kilenckor. 
Ne mondja azt, hogy hazudik. 

Mátraházi Zsuzsanna

Mondták, hogy kivételesen hatkor lefeküdt, innen tudja pontosan a dolgokat.

Simonné Vitányi Mónika

Ez nevetséges. Mondja pontosan, hogy mikor volt, és mégis azt mondja, hogy nem. 

Mátraházi Zsuzsanna

Ő is  tudja,  hogy  mikor  volt.  Miért  van  a  Faluház,  ha  este  nyolc  órakor  már  nem lehet 
pingpongozni. 

Simonné Vitányi Mónika

Szerinte este nyolc után már nincs itt az ideje annak, hogy pingpongozzanak a gyerekek. 8-ig 
van felügyelet, addig meg tudja kérni Kovács Istvánnét, hogy jöjjön felügyelni. 
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Mátraházi Zsuzsanna

Miért kell felügyelni, ha a falu gyerekei eljönnek pingpongozni?

Fábián Gusztáv

A felelősséget  valakinek  vállalnia  kell.  A gyerekek  megunják,  nyitva  hagyják  az  ajtót  és 
elmennek. 

Mátraházi Zsuzsanna

Miért hagynák ott?

Simonné Vitányi Mónika

Maximum felügyelettel lehetnek ott a gyerekek.

Mátraházi Zsuzsanna

A lánya húsz éves, ő jó felügyeletnek?

Fábián Gusztáv

Ez akkor lenne jogilag tiszta, ha aláírna egy papírt arról, hogy vállalja a felelősséget, mert ha 
baj történik, akár le is lehet tagadni. 

Raffay Béla

Nem éjszakai szórakozóhely a Faluház. 

Simonné Vitányi Mónika

Jönnek a táborok. Szeretnék használni a videós helyiséget. Bérleti díjat eddig nem kértek.

Mátraházi Zsuzsanna

Ki fogja vállalni a felelősséget?

Simonné Vitányi Mónika

Természetesen az, aki kiveszi a helyiséget. Kellene tudnia, hogy kérjenek-e érte bérleti díjat 
vagy sem. 

Dr. Verbovszki Valéria 

A képviselő-testület határozatban megállapíthatja azt, hogy kér bérleti díjat és annak összegét 
is.  Ahogy a  képviselő  úr  is  mondta,  szerződést  kell  kötni,  amelybe  belefoglalják,  hogy a 
felelősséget ki vállalja. 

Simonné Vitányi Mónika
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Augusztus  16-án  lenne  a  Káli-nap,  július  19-én  a  falunap,  június  21-én  a  gyereknap. 
Falunappal  kapcsolatban  folynak  a  tárgyalások.  Az előző  testületi  ülésen  felmerült,  hogy 
képviselő asszony vállalja a gyereknap szervezését. A délelőttöt a pólófestéssel és az ebéddel 
együtt  átvállalja,  neki  csak  a  délutáni  sportversenyeket  kellene  megszervezni.  Ezekre  két 
órától kerülne sor. 

Simonné Vitányi Mónika

Mivel  a  meghívóra  felírnák  a  pontos  programot,  ezért  szeretné,  ha  egy  héten  belül 
összeállítaná. 

Mátraházi Zsuzsanna

Meddig tartanak délután a programok?

Simonné Vitányi Mónika

Nincs meghatározva. 

Mátraházi Zsuzsanna

Jó, vállalja. Ha esti programot is tudna szervezni, akkor az belemehet este nyolc után is?

Simonné Vitányi Mónika

Mivel spórolnak, ezért a költségekkel csínján kell bánni.

Mátraházi Zsuzsanna

Erre van elkülönítve az ötvenezer forint.

Simonné Vitányi Mónika

A délelőtti program az ötvenezer forintot elviszi. A sportprogramokhoz nem kell pénz, ahogy 
a képviselő asszony is mondta.

Mátraházi Zsuzsanna

Az étkezésen is tudnak spórolni. 

Fábián Gusztáv

Azon már eleve tudnak spórolni, mivel felajánlás, így a falunak nem kerül egy fityingjébe 
sem.
 
Simonné Vitányi Mónika

A Faluról-falura program keretén belül foltvarró kiállítás érkezett a faluba, ami május 31-ig 
tekinthető meg a Faluházban. 
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Mátraházi Zsuzsanna

A körjegyzőséggel kapcsolatos per hogyan áll? 

Simonné Vitányi Mónika

Május 16-án volt ezzel kapcsolatban tárgyalás. Az ügyet november 4-re napolták el. 

Mátraházi Zsuzsanna

Miért napolták el?

Dr. Verbovszki Valéria

Az ügyvéd, aki az önkormányzatokat képviseli, előkészítő iratot terjesztett be a tárgyalás előtt 
a bírónőnek, és a bírónő erre nem készült  fel,  ezért  napolta el  a tárgyalást.  Az előkészítő 
iratban  tudomása  szerint  az  szerepelt,  hogy  feltételezhető,  hogy  a  Közigazgatási  Hivatal 
kicsúszott a 30 napos keresetindítási határidőből. 

Simonné Vitányi Mónika

Tapolca  és  Térsége  Többcélú  Társulása  idén  is  megküldte  kitüntetési  felhívását,  ezzel 
kapcsolatban várják a javaslatot olyan személyekről, akik valamilyen területen kiemelkedőt 
tettek a Kistérség érdekében. Bárki tehet javaslatot. 

Megköszöni a részvételt és az ülést 17,25-kor bezárja. 

Simonné Vitányi Mónika Dr. Verbovszki Valéria
     polgármester                                                        körjegyző
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